
Hej!

Här kommer några noter från medlemsmötet igår 😊

UK 
– styrelsen trodde att detta skulle kunna bli en jobbig punkt,  
det löste sig väldigt bra. Peter Hagsten tillsammans med Tony Gibbemark,
sen ska de även kolla med Perry Nylander om han kan vara med på tåget.

Oljeprofilen 
–styrelsen håller på att jobba med frågan, vilken profil vi ska ha till alla lagen.

Kommunikation – 
Styrelsen anser det är väldigt skralt med återkoppling på mejl,
som vi skickar ut och vill ha återkoppling på, många påminnelser,
bestämdes att vi fortsätter att kommunicera ut via mejl
och på hemsidan, hoppas det blir bättre framöver.

Lotteriet – det finns tre osålda lotter, dessa kommer nya medlemmar ta.

Medlemsmöten
– styrelsen kommar prova med att ha medlemsmöten
på tränings-onsdagar vi har, kl 18:30 då det är många som tränar 17-18.15

Frånvarolista
– finns på anslagstavlan, 
bra om alla kryssar i de dagar/helger när man INTE kan spela.

Hemsidan 
– Sponsorhuset fortsatt samarbete ? 
då ingen använder det så beslutades att vi avslutar samarbetet.

Sist men inte minst så delades det ut chokladaskar till , 
Ann-Mari som har fyllt 80 år & Christopher som fyller 30 år i september
Grattis säger vi till dom💐

Not-antecknare Ann-Sofie


